
PROTOKÓŁ nr VII/2024 

Z VII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 30 października 2024 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady VII sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 10:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały o godz. 13:46 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

Burmistrz, p. J. Perzyński, wręczył akt powołania na Dyrektora CKiSZ w Sierpcu na 

trzyletnią kadencję p. Honoracie Wójcik składając jednocześnie gratulacje na nową 

drogę życia. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, w imieniu własnym,  

jak i Radnych IX kadencji złożył życzenia zdrowia oraz sił i odwagi w realizacji 

nowych zamierzeń i planów. Pani Wójcik podziękowała za zaufanie, jakim została 

obdarzona oraz powiedziała, że dołoży wszelkich starań dla osiągnięcia jak 

najlepszej współpracy.  

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone więc po jego odczytaniu Przewodniczący 

poddał dzienny porządek obrad pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 



Rada w Głosowaniu: 11 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Joanna Frej, Waldemar 

Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, 

Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Justyna Babecka, Zbigniew Długokęcki, Krzysztof Rudowski, Krzysztof Skrzyński 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z VI sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, 

protokół uważa się za przyjęty. Radna, p. B. Gil, poinformowała, że ma oświadczenie 

do protokołu z VI sesji i zapytała, kiedy będzie mogła go odczytać? Przewodniczący 

RM odpowiedział, że w sprawach różnych. 

 4. Informacja Burmistrza o stanie realizacji przez Miasto Sierpc zadań oświatowych w 

roku szkolnym 2023/2024. 

Wprowadzenia do tego punktu dokonał Burmistrz, p. J. Perzyński, a następnie 

przekazał głos Naczelnikowi WOK, p. M. Zdrojewskiemu, aby wraz z dyrektorami 

poszczególnych jednostek przedstawił podsumowanie ostatniego roku placówek 

oświatowych w Sierpcu. Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski, w imieniu Burmistrza 

przedstawił informacje o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023 – 2024  

z wykorzystaniem wyświetlanej prezentacji -  załącznik nr 3. 

W dalszej części Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski, zapowiedział prezentacje efektów 

dydaktycznych trzech szkół podstawowych zweryfikowanych przez egzamin 

ośmioklasisty.  

Jako pierwszą o zaprezentowanie wyników egzaminacyjnych p. Zdrojewski poprosił 

Wicedyrektor Pierwszej Prywatnej Szkoły Podstawowej w Sierpcu, p. Kamilę 

Jagodzińską. Następnie wyniki egzaminu omówiła Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2, 

p. Anna Trzcińska, na zakończenie zapraszając wszystkich na obchody 100 – lecia 

szkoły. W następnej kolejności prezentacji dokonała Dyrektor Szkoły Podstawowej  

nr 3, p. Dorota Ossowska. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, złożył podziękowania za przekazanie 

obszernej informacji o stanie sierpeckiej oświaty, przekazując również podziękowania 

dla nauczycieli przygotowujących uczniów do egzaminu klas ósmych. Podziękował 

też paniom dyrektor przedszkoli za fundamenty pracy przyszłych uczniów. Zapewnił 

również o współpracy Rady z placówkami oświatowymi, wspieraniu wszelkich 

inicjatyw, projektów, jak również jubileuszy. 



Następnie głos zabrał Prezes Zarządu Powiatowego Związku Nauczycielstwa 

Polskiego, p. Piotr Podlaski, składając m.in. podziękowania dla nauczycieli za 

wszystkie osiągnięcia. 

 Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 20 min. przerwy. 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji. 

Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, p. J. Szewczykowska, 

zdając relację z dwóch jej posiedzeń, w dniu 16 września br., na której rozpatrywana 

była petycja mieszkańców ul. Narutowicza oraz w dniu 24 października br. w sprawie 

rozpatrzenia petycji Gminy Bargłów Kościelny. Następnie głos zabrał 

Przewodniczący Komisji Oświaty, p. W. Frydrychowicz, przedstawiając tematykę  

i przebieg posiedzenia w dniu 21 października br. Jako kolejny głos zabrał 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. A. Balcerowski, podsumowując kontrolę 

zadania pod nazwa Rewitalizacja historycznej części miasta etap II, wprowadzenie 

funkcji publicznych i administracyjnych do budynku PKP wraz z bezpośrednim 

otoczeniem w dniu 23 października, podczas której skontrolowane zostały m.in. 

dokumenty, umowy. Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, p. P. Bukowski, 

streścił wspólne posiedzenie Komisji z Komisją Infrastruktury Rady Powiatu 

Sierpeckiego, które odbyło się w dniu 16 października br. w siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Sierpcu. W uzupełnieniu Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa,  

p. K. Skrzyński, poinformował, iż to spotkanie zorganizowała Komisja Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej, na którym obecny był główny dyrektor Mazowieckich Zarządów Dróg 

Wojewódzkich, dyrektor Okręgu Gostynińsko – Płockiego i Okręgu Ciechanowskiego. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał informacje Urzędu Skarbowego  

w Ciechanowie oraz Urzędu Skarbowego w Sierpcu dotyczące analizy oświadczeń 

majątkowych oraz przedstawił zestawienie wydarzeń, w których uczestniczyli Radni 

Rady Miejskiej Sierpca w okresie międzysesyjnym. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy  

o dodatkowych 10 000 zł przekazanych przez Burmistrzów, o których wspomniał 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Rada nie musiała wiedzieć? Przewodniczący 

Komisji Oświaty, p. W. Frydrychowicz, wyjaśnił, że były to pieniądze na wniosek 

Naczelnika WOK z przeznaczeniem na akcję „Lato w mieście”. Następnie Radna 

zwróciła uwagę na brak oświetlenia na dworcu PKP oraz zapytała, co to za Komisja 

Urzędu Miejskiego wymieniona przez Wiceprzewodniczącego Komisji 

Bezpieczeństwa? Pan Bukowski wyjaśnił, że był to wynik przejęzyczenia. Do pytania 

Radnej odniósł się także Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, 

stwierdzając, że nie powinno być czepiania się słówek, tylko głównie powinno 

chodzić o to, aby Komisja dbała o bezpieczeństwo na terenie miasta.  

6. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 21 września 

2024 r. do 25 października 2024 r. -  załącznik nr 4 

 7. Uchwała RM ws. petycji mieszkańców ul. Narutowicza w sprawie wyznaczenia 

dwóch pasów ruchu dla rowerów po obu stronach ulicy. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Przewodnicząca Komisji Skarg,  

p. J. Szewczykowska, informując, iż przedmiotem petycji było zakwestionowanie 

przez mieszkańców wyznaczenia dwóch pasów ruchu na ul. Narutowicza na odcinku 



od skrzyżowania z ul. Konstytucji 3 Maja do skrzyżowania z ul. Okulickiego, jak również 

wnioskowanie o wyznaczenie dwukierunkowego pasa dla rowerów, co jest 

niemożliwe z punktu widzenia przepisów ruchu drogowego. Radna, p. B. Gil, odniosła 

się do zapisów w protokole Komisji Skarg dotyczących braku możliwości 

uczestniczenia mieszkańców w konsultacjach podczas projektowania drogi oraz 

zapisu o tym, iż Z-ca Burmistrza przeprosił mieszkańców za brak konsultacji, czyli 

mogły być a nie były, dlatego Radna jest przeciw tej uchwale. Do wypowiedzi 

Radnej Gil odniosła się Przewodnicząca Komisji Skarg, wyjaśniając, iż te rozmowy nie 

odbyły się, ponieważ projekt drogi był realizowany wiele lat temu a poza tym miasto, 

zgodnie z prawem, nie ma obowiązku przeprowadzania takich konsultacji. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji mieszkańców ul. Narutowicza w sprawie wyznaczenia 

dwóch pasów ruchu dla rowerów po obu stronach ulicy. 

Rada w głosowaniu: 9 – „za”, 1 – „przeciw’, 3 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

75/VII/2024 RM  ws. petycji mieszkańców ul. Narutowicza w sprawie wyznaczenia 

dwóch pasów ruchu dla rowerów po obu stronach ulicy  - załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar 

Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

PRZECIW (1) 

Barbara Gil 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Przemysław Bukowski, Krzysztof Kacperski, Michał Roznoch 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Rudowski 

8. Uchwała RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - ul. Konrada I Mazowieckiego. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o scharakteryzowanie projektu uchwały 

poprosił Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, która wyjaśniła, że trzy kolejne uchwały 

dotyczą kontynuacji dzierżawy, które co do zasady są tożsame a dotyczą tylko 

różnych lokalizacji. Pierwsza umowa dzierżawy dotyczy lokalizacji przy ul. Konrada I 

Mazowieckiego. Następną lokalizacją jest działka miejska położona przy  

ul. Stanisława Staszica, natomiast kolejna nieruchomość położona jest przy ul. Żwirki  

i Wigury. Radna, p. B. Gil, zaproponowała, aby w uchwale były wpisywane 

wysokości przychodów dla miasta z tego tytułu. Naczelnik WAG wyjaśniła, że każda 

umowa jest inna, są to umowy indywidualne, o różnych warunkach, w różnych 

lokalizacjach, dlatego te kwoty nie są podawane, co zostało poparte stanowiskiem 

Radcy Prawnego. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na okres 

3 lat - ul. Konrada I Mazowieckiego. 



Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

76/VII/2024 RM  ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - ul. Konrada I Mazowieckiego - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Rudowski 

9. Uchwała RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - Stanisława Staszica. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na okres 

3 lat - Stanisława Staszica. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

77/VII/2024 RM  ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - Stanisława Staszica - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Rudowski 

10. Uchwała RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - Żwirki i Wigury. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na okres 

3 lat - Żwirki i Wigury. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

78/VII/2024 RM  ws. wydzierżawienia nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 3 lat - Żwirki i Wigury - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Rudowski 

11. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - Pl. Kardynała Wyszyńskiego 16. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - Pl. Kardynała Wyszyńskiego 16. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

79/VII/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - Pl. Kardynała Wyszyńskiego 16  - 

załącznik nr 9 

 Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Rudowski 

12. Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Przewodniczącemu Komisji  

ds. nazewnictwa, p. Z. Długokęckiemu, który odczytał protokół z posiedzenia Komisji 

za okres od sierpnia do października, w którym odbyły się trzy posiedzenia w dniach  

19 sierpnia, 5 września oraz 2 października 2024 r. Nowo powstała ulica otrzymała 

nazwę „Andrzeja Olechowskiego”. Radna, p. B. Gil, zapytała, ile budynków znajduje 

się na tej ulicy? Przewodniczącemu Komisji ds. nazewnictwa odpowiedział, że 

obecnie są dwa domy, ale jest to ulica rozwojowa i z czasem będzie biegła aż do ul. 

Piastowskiej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu. 



Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

80/VII/2024 RM  ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Rudowski 

13. Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu zlokalizowanej w 

drodze wewnętrznej. 

W tym punkcie wyjaśnień do projektu uchwały również udzielił Przewodniczący 

Komisji ds. nazewnictwa, p. Z. Długokęcki. Nowo powstała ulica otrzymała nazwę 

„Złota”. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu zlokalizowanej w 

drodze wewnętrznej. 

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 2 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

81/VII/2024 RM  ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, 

Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Joanna Marta Szewczykowska 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Skrzyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dariusz Balcerowski 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Rudowski 

14. Uchwała RM ws. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych. 

O scharakteryzowanie uchwały Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił 

Naczelnika WIR, p. B. Ciemieckiego, który wyjaśnił, że dokonuje się zmian opłat za 

zajęcie pasa drogowego i umieszczenie urządzeń w pasie drogowym obowiązujące 

od roku 2019. Zmiana związana jest głównie ze wzrostem kosztów utrzymania pasów 

drogowych, jak również wprowadzeniem nowych stawek za powstały w jednej  



z dróg nowy obiekt, jakim jest kanał technologiczny. Dodał, że w tej sprawie 

obradowała Komisja gospodarcza i Komisja Bezpieczeństwa oraz na wspólnym 

posiedzeniu komisji szczegółowo omówiono i ustalono wysokość stawek za 

poszczególne elementy pasa drogowego. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

82/VII/2024 RM  ws. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych - załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Rudowski 

15. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Skarbnik, p. K. Joniak, która 

wymieniła najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały budżetowej, takie jak 

zajęcie pasa drogi w wysokości 8 000 zł, strefa płatnego parkowania ponad  

10 000 zł, zbycie części nieruchomości zasobu mieszkaniowego – kwota 265 038 zł. 

Zmiany przychodzące z zewnątrz decyzjami Wojewody Mazowieckiego, który 

przekazuje część środków na zadania zlecone, wykonane w MOPS w Sierpcu. Są 

wypracowane też wyższe wpływy ze sprzedaży napojów alkoholowych w kwocie 

44 380 zł będące środkami naznaczonymi więc wpływają bezpośrednio na plan 

wydatków związany z profilaktyką przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii.  

W związku z wypracowanymi dochodami w kwocie 373 548 zł zostają one 

przeznaczone na poszczególne zadania, część zadań majątkowych, część zadań 

bieżących. Następnie Skarbnik wymieniła najważniejsze zadania, dotyczące 

wydatków majątkowych. Radna, p. B. Gil, dopytała, czy to na remonty mieszkań 

przeprowadzanych mieszkańców są zarezerwowane pieniądze? Skarbnik 

odpowiedziała, że tak, tylko remonty zasobu mieszkaniowego Gminy Miasta Sierpc, 

do których są wprowadzani lokatorzy z zasobu miejskiego, z miejskich list i te środki, 

które zostają teraz wprowadzane są przeznaczone  na lokal przy ul. Narutowicza  

w kwocie 12 000 zł. Radna zapytała jeszcze, gdzie jest działka, na którą jest 

przeznaczone 60 000 zł na budowę ogrodzenia? Odpowiedzi udzielił Burmistrz 

wyjaśniając, że budowa ta jest w wyniku porozumienia z ogródkami działkowymi  

i jest to działka, która zostanie przekazana wraz z naniesieniami docelowo ogródkom 

działkowym w ramach porozumienia. W uzupełnieniu dodał, że jest to po lewej 

stronie od ul. Mickiewicza, która zostaje przekazana ewentualnie w przyszłości  

w ramach rozliczenia za grunty zabrane pod budowę obwodnicy ogródkom 

działkowym. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Skorłutowski, zapytał, czy wymieniona 



kwota dotyczyła wszystkich dzieci z naszego terenu przebywających w ośrodkach, 

czy te 7 000 zł, to jest jedno dziecko? Pani Joniak wyjaśniła, że ta kwota, to jest koszt 

utrzymania jednego dziecka, dlatego też wzrasta kwota utrzymania dzieci, kiedy się 

pojawiają następne i kiedy ten okres czasowy przebywania dzieci w placówce 

przechodzi z dwóch lat do trzech lub z trzech do czterech i pięciu lat, wtedy 

przechodzi z 10% na 30% a z 30% do 50%. Dodała, że jest to obowiązek gminy, aby 

dofinansować te placówki, dlatego miasto musi zakupywać te usługi od innych 

jednostek samorządu, ponieważ samo nie posiada takiej placówki. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

83/VII/2024 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok - załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Rudowski 

16. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040.  

Wyjaśnień do projektu tej uchwały również dokonała Skarbnik, p. K. Joniak, 

informując, iż wprowadza się ją w związku z dokonaniem zmian na przedsięwzięcia, 

które realizowane są w latach 2024 – 2027 a jest nim „Mazowsze bez smogu”, które 

zostało doszacowane w wysokości 80 000 zł.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

84/VII/2024 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok - załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 



NIEOBECNI (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Rudowski 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie – 3 

interpelacje. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. 

Ksero dołączone do protokołu - załącznik nr 15.  

 18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

W odpowiedzi na interpelacje Burmistrz, p. J. Perzyński, poinformował, że na kwestie 

oświatowe zostanie udzielona odpowiedź na piśmie, ponieważ jest to temat dość 

rozległy. W kwestii cmentarza powiedział, że teren ogrodzony jeszcze w tym roku 

wykorzystywany na parkingi. Polecił też wykorzystanie jako parkingi terenu przy  

ul. Bobrowej, wzdłuż rzeki. Jeśli chodzi o busy, to na informacje o przejazdach była 

przeznaczona cała strona w Kurierze Sierpeckim i w mediach. Dodał, że kończy  

i zaczyna swój bieg przy Klasztorze o pełnych godzinach od 7:00 do 14:00, nie 

podjeżdża pod sam cmentarz. Burmistrz odniósł się również do opłat uiszczanych za 

korzystanie z infrastruktury Cmentarza Komunalnego. Radna, p. B. Gil, nawiązała 

jeszcze do braku oświetlenia na terenie dworca kolejowego. Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, powiedział, że zostanie to zgłoszone i przyznał Radnej rację, że 

lampa powinna być w tym miejscu, co również potwierdził Burmistrz. 

 19. Sprawy różne. 

Radna, p. B. Gil, odczytała oświadczenie do protokołu z VI sesji Rady Miejskiej 

Sierpca, które odbyło się 25 września 2024 r. (oświadczenie zostało dołączone do 

w/w protokołu). Do oświadczenia Radnej odniósł się Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, informując, że podczas wypowiedzi Radnej nie udzielał 

Burmistrzowi głosu, nie przypomina sobie, aby krzyczał on „przerwać to” dodał,  

iż zwracał uwagę Burmistrzowi, aby odnosił się do meritum sprawy, natomiast po sesji 

nie był już obecny więc do tego, co działo się później odnieść się nie może. Z kolei 

Burmistrz, p. J. Perzyński, stwierdził, że po raz kolejny Radna w swojej wypowiedzi mija 

się z prawdą. Zasugerowała w niej, że rozmowa była o faktach a fakty to jest 

odnoszenie się do czegoś prawdziwego i rzeczywistego. Na spotkaniu zostało 

udowodnione, że część informacji to były tylko i wyłącznie teorie Radnej lub osoby, 

od której te teorie powzięła i nie mają nic wspólnego z faktami, jak np. mylone 

sytuacje, bloki, budynki, zakresy. Wyraził pogląd, iż ma prawo do wyeliminowania 

zachowań uderzających w dobre imię Burmistrza oraz w dobre imię Urzędu i 

pracowników Urzędu. Burmistrz zwrócił się również do Przewodniczącego RM, aby 

jako osoba kierująca pracą Rady, poinformował Radną, że powielanie 

nieprawdziwych informacji jest naruszeniem prawa, o czym Burmistrz też informował 

na poprzedniej sesji, tym bardziej, że są informacjami publicznymi. Dodał, że 

oczekuje również, że w przypadku takich naruszeń ze strony Radnej, Przewodniczący 

RM będzie interweniował. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, powiedział, że 

osoby, które się wypowiadają, na pewno się do tego przygotowują i poprosił, aby 

informacje przekazywane od mieszkańców miasta, były przez nich, delikatnie 

mówiąc, filtrowane. Dodał, że zawsze na początku informuje Radnych, że według 

ustawy o samorządzie gminnym, wszystkie informacje są transmitowane, utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ad vocem Radna, p. B. Gil, 

powiedziała, że ludzie mówią o swoich bolączkach i proszą, żeby przekazać to do 



Burmistrza, co Radna czyni. Dodała, że Sierpczanie to nie są głupcy, tylko to są 

mądrzy ludzie i coraz więcej osób ogląda transmisję sesji. Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, potwierdził, że sierpczanie to bardzo inteligentni ludzie więc tym 

bardziej poprosił, aby sesje odbywały się bez zbędnych emocji. Dodał, że jeśli będzie 

taka potrzeba, pomocą służy również Radca Prawny. Burmistrz wyraził zadowolenie z 

faktu zwiększającej się oglądalności sesji dodając, że tym bardziej ciąży na wszystkich 

obowiązek przekazywania faktycznych danych. W podsumowaniu Przewodniczący 

RM, p. D. Malanowski, powiedział, że jedno jest pewne, że zarówno pani Radnej,  

jak i panu Burmistrzowi oraz wszystkim Radnym, najbardziej zależy na dobru 

mieszkańców. Następnie Przewodniczący RM, w imieniu wiceprzewodniczącego RM,  

p. K. Rudowskiego, zapytał, kto z Radnych mógłby w dniu 11 listopada 

reprezentować Radę Miejską  w poczcie sztandarowym. Swoją kandydaturę zgłosiła 

Radna, p. B. Gil. Termin kolejnej sesji został wyznaczony na dzień 27 listopada br.  

o godz. 11:00. 

 20. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady VII sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a):  

Inspektor 

Beata Kowalska 


